
Beantwoording vragen van de raad – WIJ.Rijswijk -afvalbeleid 
 

1. Is de wethouder op de hoogte van de massale dumping van containers op straat in 
de Ministerbuurt?  
Er zijn in totaal 450 minicontainers uitgezet bij inwoners. We zien dat er nu ongeveer 
70 containers nog niet zijn geaccepteerd – dat komt overeen met circa 35 
huishoudens. We spreken daarmee niet van dan ook niet van massale weigering en 
we zien ook niet dat containers worden gedumpt. 
 

2. In hoeveel andere wijken verwacht de wethouder een soortgelijke reactie?  
We zien we dat een meerderheid van de inwoners die minicontainers krijgen 
uitgereikt, deze wel accepteren en gaan gebruiken om afval te scheiden. Wij 
verwachten dat er in iedere wijk inwoners zullen zijn die de containers in eerste 
instantie zullen weigeren. Daarbij helpt het als inwoners beseffen dat goed scheiden 
van afval geld bespaart en bijdraagt aan het beheersbaar houden van de 
afvalstoffenheffing.   
 

3. Wat betekent deze situatie concreet voor de bewoners en voor de gemeente?  
De situatie betekent concreet dat er nu een kleine groep bewoners is die duidelijk 
maakt niet te willen meewerken aan het door de gemeenteraad vastgestelde beleid 
voor afvalinzameling. We gaan er van uit dat we deze inwoners alsnog kunnen 
bewegen om de uitgereikte minicontainers te accepteren en te gaan gebruiken, zoals 
de meerderheid van de inwoners wel doen.  
 

4. Hoeveel gaat dit kosten?  
Dat is (nog) niet te zeggen. 
 

5. Wat zijn de volgende stappen?  
We gaan in gesprek met inwoners die de container op straat hebben laten staan.  
 

6. Kunnen we nu al concluderen dat het nieuwe afvalbeleid is gefaald en alleen maar 
meer geld gaat kosten door de verhoging van de hoeveelheid restafval?  
Nee, dat is niet de conclusie die wij nu al kunnen trekken.   

 


